
Interpellation från Christopher Lagerqvist (M) om att satsa på 

idrottsutbildningarna i Uppsala 

Det är dags att satsa på idrottsutbildningarna i Uppsala. 

Ännu en gång nås utbildningsnämndens ledamöter av nyheter via UNT, inte Uppsala 

kommuns nämnd med ansvar för frågorna. Denna gång handlar det om att Gränbyskolan 

ska lägga ner den framgångsrika idrottssatsningen. Moderaterna är förvånade över att 

Socialdemokraterna vill lägga ner denna inriktning, och delar UNT-skribentens uppfattning att 

det är ett svek mot ungdomarna. Uppsala borde tvärtom satsa mer på idrotten. 

Rektorns prioriteringar av mindre grupper och hög lärartäthet är bra och något som vi 

välkomnar men när idrottsutbildningen läggs ner försvinner en av Gränbyskolans främsta 

attraktionskrafter. Snart öppnar en ny skola, Kvarngärdesskolan, i närheten som med stor 

sannolikhet kommer att dra till sig många elever. När idrottsutbildningen nu stängs ner finns 

det stor risk att elevunderlaget på Gränbyskolan kommer att gröpas ur ytterligare.  

 

Mot denna bakgrund vill vi fråga utbildningsnämndens ordförande Eva Christiernin 

(S):  

• Stämmer uppgifterna i UNT? 

• Hur ska Gränbyskolans kvalitet och attraktivitet säkerställas när idrottsutbildningen 

lagts ner? 

• Hur ska vi säkerställa att Uppsala i framtiden kommer att ha välfungerande och 

attraktiva idrottsutbildningar?  

 

Christopher Lagerqvist (M) 
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